
              FAU Grålum barneskole 
 
Referat, FAU møte  

 

Møte: November 2020  

Møtedato: 05.11.2020 

Sted: Teams 

 

På grunn av økt smittepress og nye innskrenkninger ble det ikke fysisk møte på skolen. Møtet ble gjennomført på 

Teams med totalt 15 deltakere.  

 

 

11.20-01 Åpning av møtet 

 

Leder Eirik Klonteig åpnet møtet og ønsket velkommen 

Ansvar  

11.20-02 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Godkjent uten kommentarer  

 
 

 

11.20-03 Oppdatering av representantoversikt 

 
Alle representanter registert inn i spond som er 

kommunikasjonsplattformen for FAU.  
 

 

 
Styret 

 

11.20-04 Status FAU arbeid og covid 
 

FAU følger de retningslinjer som FHI, kommune og skole setter. Dette har 
gjort at en del av vårt arbeid har blitt satt på vent. FAU vil allikevel 

vurdere innkommende saker/ forslag og se om disse kan gjennomføres 

med smittevern i tankene.  

  

11.20-05 Status komiteer og grupper 

 
Julegrantenning 

 
Den tradisjonelle julegrantenningen lar seg ikke gjennomføre mtp 

smittevern og de hensyn som må tas.  
 

Det er ønske fra gruppa om å arrangere noe på klassenivå i skoletiden.  

Enighet om at FAU bruker penger på en hyggelig julemarkering.  
Gruppa ser på mulighetene. 

 
 

 

 
Trafikk og nærmiljø 

 
Ikke skjedd mye siden sist. Ingen vakter under parkering skolestart. 

Skyldes manglende/ misforståelse i kommunikasjon mellom skole og FAU. 

Målsetter bedre kommende skolestart 
 

Innmeldt sak: Sykkelparkering småskolen bør utbedres. Det er mørkt, 
ikke tak og gamle sykkelstativ. Gruppen bes se på mulighetene for noe på 

same sted som idag. Gruppen bes sette opp mulige forslag med 
kostnadsoversikt. Ser på mulighet for å søke om støtte til utbedringen.  

 

 
Grp Julegran 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

Grp. Trafikk 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 



              FAU Grålum barneskole 
 

 
Knagger utsiden av inngangene. Henge sekkene for å ikke skade 

innholdet i dårlig vær. Vært oppe tidligere. Gruppen ser på muligheter og 

tar med skolen. 
 

 
17. mai komiteen 

 

Gruppa avventer videre arbeid til FAU-møtet i januar. 
  

 
Støtteordninger og søknader (ny gruppe) 

 

Tanken er at gruppa skal jobbe med søknader og støtteordninger, mao. 
se på mulighetene for å skaffe penger til utbedringer av skoleområdet og 

legge til rette for ennå bedre skolehverdag for barna våre.  
 

 
 

 
Grp. Trafikk 

 

 
 

 
Grp. 17 mai 

 

 
 

 
Grp Søk 

11.20-06 Eventuelt 
 

1) Informasjon fra skolen.  

 
Det er nå mange informasjonskanaler. Skolen sliter fremdeles med Vigilo, 

men har mål om at Vigilo skal være en felles informasjonskanal mellom 
skole og foresatte etterhvert. Dette skoleåret bruker klassene den 

kommunikasjonsformen som passer best for den enkelte klasse.  
Dette blir utfordrende for de som har flere barn på forskjellige trinn. Mye 

å følge med på. Tas videre med skolen. Skolen skal informere tydelig når 

endringer i informasjonkanaler skjer.  
 

Tilbakemelding fra FAU til rektor om at skolen har håndtert informasjon 
under koronapandemien på en god mate.  

 

2) Undergangen under Grålumveien. 
 
Vi kommer til å starte å se på muligheten for utvikling av området rundt 
og i undergangen. Denne er mørk og brukes som oppholdsrom for 

uønskede elementer, spesielt under sommerperioden.  
 

Eirik viste fram video fra Ammerud-tunellen i Groruddalen.  

 
 

3) Doer 4. Klasse.  
 

Eirik orienterte om toalettfasilitetene for 4 klasse. Mørke og utrivelige. 

Mulighet til å slå av lyset og akustikken i kjelleren gjør det ekstra 
skummelt. Elever vegrer seg for å bruke toalettene.  

 
FAU ser på mulighetene for å utbedre og gjøre mer trivelig. Lager et 

forslag som tas med rekltor for avklaring videre.  

 
 

 
 

 

 
Leder FAU 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

Nestleder 
FAU 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

Leder FAU 

 

 
 

 

Grålum, 06.11.2020 
   

Kent Jonas Trinborg  


